
Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 19. 4. 2013

______________________________________________________________________ 

Rokovanie  obecného zastupiteľstva  otvoril  a viedol  Róbert  Bakyta,  starosta  obce.  Privítal 
prítomných  a  konštatoval,  že  sú  prítomní  nasledovní  poslaci:  Jaroslav  Melo,  Mgr  Tomáš 
Chrenko,  Ing.  František  Nosek,  Mag.phil.  Eduard  Novák,  Ján  Novák,  Edita  Užovičová 
a Ing.Daniel Zeleňák. Poslanecký zbor je schopný rokovať a právoplatne sa uznášať.

Za  overovateľov  zápisnice  boli  navrhnutí:  Ján  Novák  a Jaroslav  Melo.  K predloženému 
návrhu neboli vznesené námietky a bol jednohlasne schválený.

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Daniel Zeleňák ako predseda a Mag.phil Eduard 
Novák  a Ing.  František  Nosek  ako  členovia.   Návrhová  komisia  bola  bez  pripomienok 
jednohlasne schválená.

Poslancom bola domov doručená pozvánka na rokovanie:  
1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení
3. Riešenie otázky umiestnenia detí v MŠ a jej financovanie
4. VZN č. 1/2013 o poskytovaní dotácií
5. Organizačný poriadok
6. Zásady vykonávania predbežnej, priebežnej a následnej kontoroly
7. Žiadosti o financovanie centier voľného času
8. Dodatok č. 1 k VZN – smernica pre vedenie účtovníctva
9. Správa o hospodárení FC 31 Jarok, Tenisový klub 
10. Diskusia 
11. Záver  

Starosta obce v rámci kontroly uznesení informoval o pracovnom stretnutí,  ktoré sa týkalo 
možnej výstavby nájomných sociálnych bytov pre mladé rodiny o výmere cca 58 m2. Cena za 
nájom spolu s energiami by predstavovala čiastku cca 200,-€. Vytypuje sa vhodný pozemok. 
Možnosťou  je  pri   škole,  sú  tam  aj  inžinierske  siete,  dostatočný  zelený  pás,  cesta, 
športoviská... je to vhodná lokalita,, zaujme sa stanovisko k urbanistickej štúdii. Jednal s Ing. 
Borgulom, (spracoval pre našu obec  územný plán) ktorý je tejto lokalite priaznivo naklonený. 
Bude  vypísaná  súťaž  na  spracovanie  PD,  obec  stanoví  podmienky,  a vyberie  sa  najlepší 
návrh, 3 najlepší budú odmenení.
Mgr. Chrenko  sa dotazoval, či sa jedná o radovú zástavbu , myslí si že bude značný záujem, 
treba do budúcnosti hľadať ďalší vhodný pozemok. Starosta odpovedal, že sa bude jednať 
o radovú zástavbu, sú tam všetky siete, možnosť napojenia na kanalizačnú sieť a kritériá na 
prideľovanie bytov si obec stanoví sama.
Ján Novák  - je to dobrá myšlienka, treba podporiť mladé rodiny, je to vhodný priestor.

Ad 3/
_____ 

Riešenie  umiestnenia  detí  v MŠ  a jej  financovanie.  Starosta  obce  prítomným  objasnil 
financovanie MŠ. Zo zákona musíme umiestniť deti v predškolskom veku, toto dotuje štát 
sumou 1600,-€/dieťa. Mladšie deti sú dotované obcou. Obec má snahu umiestniť aj mladšie 



deti, ale za určitých podmienok. Táto otázka bola rozdebatovaná aj na OR. Navrhli, aby si 
deti,  ktoré ešte nemajú predškolský vek 5 rokov priplácali.  Na zasadnutí bola prítomná aj 
riaditeľka MŠ, ktorá rodičom podrobne vysvetlila podmienky prijatia, resp. neprijatia dieťaťa 
do MŠ. 
Marek  Chlebec  sa  zaujímal,  ako  je  to  s umiestnením   3  –  4  ročných  detí.  Riaditeľka 
odpovedala,  že  podmienkou  je  zamestnanie  oboch  rodičov  a kapacitné  možnosti  v MŠ. 
Starosta  obce  poznamenal,  že  obec  má  snahu  pomôcť  všetkým  zamestnaným  matkám. 
Momentálne sa jedná o 15 – 16 detí.  Bude zvolané stretnutie všetkých rodičov detí,  ktoré 
neboli prijaté do MŠ spolu s riaditeľkou a nájde sa vhodné riešenie.
Otázky podobného charakteru mal aj Radoslav Lidaj, manželke končí materská dovolenka, od 
mája nastupuje do zamestnania a dieťa nie je prijaté do MŠ.
Ján  Novák  –  zástupca  starostu  –  týmto  sa  zaoberala  OR  na  svojom  zasadnutí.  Po 
rozdiskutovaní  si  finančného  krytia  bol  návrh:  Za  3 – ročné  deti  sa  bude priplácať  40,-
€/mesiac/dieťa a 4-ročné deti 10,-€/dieťa/mesiac. 
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

Ad 4/
_____  

VZN č. 1/2013 o poskytovaní dotácií. (tvorí prílohu zápisnice)  Prišlo k určitým zmenám v čl. 
8 odst. 3 – finančné prostriedky budú vyplatené po predložení relevantných dokladov. Nie 
zálohovo.    VZN  č.  1/2013  bolo  poslancom  doručené  domov   spolu  s pozvánkou  na 
zasadnutie OZ.   Nikto z poslancov nemal výhrady k predloženému návrhu VZN. 
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 
Ad 5/
_____  

V minulosti  obec  mala  vypracovaný  organizačný  poriadok,(tvorí  prílohu  zápisnice)  ale  je 
starý, prešlo viacero kompetencií na obec a je tu zapracované aj používanie dvoch druhov 
pečiatok – na originálne kompetencie a na prenesený výkon štátnej správy. Poslancom bol 
predmetný materiál  doručený domov na  preštudovanie.   K predloženému materiálu  nemal 
nikto z poslancov pripomienky.
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

Ad 6/
_____ 

Vlani  bola  v obci  vykonaná  kontrola  NKÚ.  Jednou  z úloh  bolo  vypracovanie   „Zásad 
vykonávania predbežnej, priebežnej a následnej kontroly.“  Zásady boli poslancom doručené 
domov  (tvoria  prílohu  zápisnice)   Starosta  obce  prítomným  podrobne  objasnil  princípy 



fungovania kontroly účtovných dokladov. K predloženému materiálu nemal nikto z poslancov 
pripomienky. 
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

  
Ad 7/
____  

Financovanie centier voľného času. V minulosti štát posielal finančné prostriedky priamo do 
CVČ. Prax ukázala, že systém bol zneužívaný. V súčasnosti štát poskytuje peniaze  priamo do 
obcí v sume 62,50€/dieťa vo veku 5 – 15 rokov. Dieťa môže byť prihlásené iba do jedného 
CVČ. Obec sa na základe žiadostí, alebo predloženej zmluvy o návšteve CVČ uznesením OZ 
vyjadrí ku každej žiadosti osobitne. Poslanci sa zhodli na tom, že podporia tie voľnočasové 
aktivity detí, ktoré nie je možné záujemcom poskytnúť v krúžkoch, alebo organizáciách (FC 
31 Jarok) na území našej obce. 
Obec obdržala niekoľko žiadostí na financovanie CVČ:

- Súkromné CVČ Rišňovce – žiadosť o príspevok pre futbalový krúžok. Navštevuje ho 
19 detí z našej obce, tréner je náš občan a tréningy prebiehajú na tunajšom futbalovom 
ihrisku. Vzhľadom na komplikovanosť Centrum vo Zvolene, zriaďovateľ Súkromné 
CVČ Rišňovce a výkon v našej obci poslanci jednohlasne zamietli túto žiadosť.
Hlasovanie:  Za:             0     
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:   Mgr.Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel
                               Zeleňák.

- CVČ Domino v Nitre – karate,hokej  navštevujú 3 deti z našej obce – všetci toto CVČ 
poznáme – žiadosť jednohlasne podporili
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel 
                               Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

- RKC – FÚ –C CVČ – Nitra Klokočina – navštevuje jedno dieťa.
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel 
                               Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

Ing. Jaroslav Bako sa dotazoval na svoju vnučku, ktorá chodí v meste na karate, ale nie cez 
CVČ.  Starosta odporučil napísať si žiadosť, poslanci sa k nej vyjadria.

Ad 8/
_____  



Poslancom bol  doručený Dodatok č.  1  k Smernici  pre vedenie  účtovníctva.  (tvorí  prílohu 
zápisnice)   V dôsledku  zmeny  legislatívy  prišlo  k zmenám  v navýšení  majetku.  Spôsob 
účtovania sa nemení. Nikto z poslancov nemal pripomienky k predloženému materiálu.
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 
Ad 9/
____  

Zástupca  starostu  Ján  Novák  prečítal  prítomným  „Správu  o hospodárení  a činnosti 
Tenisového  klubu  Jarok  za  rok  2012.“  (tvorí  prílohu  zápisnice)  Správa  bola  podrobne 
vypracovaná a nikto z poslancov nemal voči nej výhrady.  Správu zobrali na vedomie
Starosta obce prečítal „Správu o hospodárení FC 31 Jarok“ (tvorí prílohu zápisnice)  Poslanci 
sa dožadovali podrobnejších informácií – Odporučili vypracovanie komentára k správe. 

Ad 10/
______   

Predseda  Komisie  na  ochranu  verejného  záujmu  informoval  prítomných,  že  volení 
funkcionári:  starosta obce, riaditeľ ZŠ s MŠ Jarok a kontrolórka obce podali v stanovenom 
čase majetkové priznanie

Na OcÚ bola doručená žiadosť Františka Chňapeka a manželky, bytom Jarok, Záhumenice 
571/26 Jarok o zníženie platby za spotrebu vody. V dôsledku poruchy, ktorú nezaregistrovali 
a prišlo k úniku,   sa im spotreba vody zvýšila o veľmi vysokú hodnotu  380,-€. 
Starosta  obce  poznamenal,  že  ide  o najstarší  manželský  pár  v obci,  do  šachty  nechodili 
kontrolovať vodomer a prišlo sa na to pri odpise vody. 
Ing. František Nosek – treba prihliadať na vek, jedná sa o starých ľudí – znížiť sadzbu na 
priemernú spotrebu v takej výške, ako mávali doposiaľ – 40,-€.
Ján Novák – znížiť platbu na ½ , treba vziať do úvahy, že mladé rodiny s deťmi sme zaťažili 
platbou 40,-€/mes na dieťa umiestnené v MŠ, ktoré  nedovŕšilo vek 5 rokov (predškolská 
príprava)
Ing. Daniel Zeleňák – treba  odsúhlasiť nejakú zľavu. Po rozdiskutovaní si všetkých návrhov 
poslanci dospeli ku kompromisu – znížiť platbu na 1/3 zo sumy  380,-€
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

V minulosti bola ako kronikárka obce schválená Ivana Melová. Vzhľadom na skutočnosť, že 
do  dnešného  dňa  nevykonala  žiadny  zápis  a funkcie  sa  neujala,  bola  navrhnutá  nová 
kronikárka Lenka Tökölyová, bytom Jarok, Hlavná 78/73.
Hlasovanie:  Za:     Mgr. Tomáš Chrenko, Jaroslav Melo, Ján Novák, Mag.phil.Eduard 
                               Novák, Ing. František Nosek, Edita Užovičová, Ing. Daniel Zeleňák.
                     Zdržal sa:  0
                     Proti:         0 

Ing. Daniel Zeleňák sa v rámci diskusie dotazoval na pokračovanie prác v centrálnej zóne.



Starosta  obce  odpovedal,  že  pracovníci  by  mali  nastúpiť  na  budúci  týždeň  –  od  22.  4. 
2013.Mali  by  dokončiť  výsadbu  zelene  (tráva  pred  OcÚ,  park  pri  detskom ihrisku,  pred 
kostolom)  výstavba chodníka na Hlavnej  ulici  smerom ku škole,  mobiliár  a ostatné prvky 
zahrnuté v projekte.
Ak obec obdrží dotáciu, zahačne sa s výstavbou ďalšej etapy kanalizácie.
Starosta obce pozval všetkých na prehliadku folklórnych súborov seniorov,  12.mája bude 
oslava Dňa matiek.
Monika  Gastgébová  sa  dotazovala  na  opravu  MK  na  Starom  Sliváši  –   starosta  obce 
odpovedal, že na opravu tejto MK sú v rozpočte vyčlenené finančné prostriedky. Po ukončení 
prác finišérom v blízkej obci sa oprava bude realizovať u nás. 
V diskusii vystúpila aj Michaela Basckorová. Má problém so susednou nehnuteľnosťou. Je 
dlhodobo neobývaná, stavba je z nepálenej tehly, murivo padá na ich pozemok, na chodník, 
ohrozuje chodcov a množia sa tam hlodavce. Starosta obce v minulosti už písomne  vyzval 
vlastníkov  predmetnej  nehnuteľnosti  na  zlý  stav  a požadoval  nápravu.  Vlastníci  budú 
opätovne písomne upozornený na jestvujúci stav.
Radoslav  Lidaj  upozornil  na  absenciu  odbočovacieho  pásu   na  Hlavnej  ulici  pri  OcÚ 
v dôsledku vybudovania nového chodníka.  Po kolaudácii príde k úprave chodníka. Ďalej ho 
zaujímal rozpočet FC 31 Jarok, či majú v príjmovej časti položku zo vstupného. Túto otázku 
musí  adresovať  vedeniu  TJ,  obec  kontroluje  hospodárenie  s prostriedkami,  ktoré  má 
z obecného rozpočtu.
Marek Chlebec  poukázal  na zlý stav detského ihriska na Novej  ulici.  Sú tam poodtŕhané 
drevené  latky,  vyčnievajú  klince,  hrozí  nebezpečenstvo  úrazu.  Starosta  prisľúbil  opraviť 
poškodené časti, ihrisko kosia naši zamestnanci.
Viac diskusných príspevkov nebolo vznesených.

Starosta  obce  požiadal  predsedu  návrhovej  komisie,  aby  prečítal  návrh  na  uznesenie. 
K predloženému návrhu neboli vznesené pripomienky a bol jednohlasne schválený. Na záver 
sa starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.

Róbert Bakyta
Starosta obce

Jaroslav Melo – overovateľ zápisnice  ................................ 

Ján Novák – overovateľ zápisnice        ...............................  

Zapísala Anna Móciková


